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BY NEVADA BARR
作者简介
内瓦达·巴尔（Nevada Barr），获奖小说家，纽约时报畅销作者，她著有Anna Pigeon mysteries系列以及其他一些作品。她现如今与丈夫，四只猫和两只狗一起居住在新奥尔良。
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小说

2009.9年出版
中文概要
1971年，明尼苏达州被一个“屠夫男孩”搅得天翻地覆，其中包括一家被残忍灭门的事件。一时间，全国的报纸媒体都被此事占据了头版。

如今，在新奥尔良州，柏丽·迪尚突然间发现，自己似乎还有另外一段人生经历，那段经历是一个并不陌生的悲剧，柏丽在十五岁那年就逃离了自己不愉快的童年，离开了在密西西比的家。

她孤单的日子直到遇见马歇尔·马尔昌才结束，柏丽发现他有吸引力，魅力四射，且非常有才能，她几乎对他一见钟情。但马歇尔却是个单身主义者，他几乎所有的时间都花在弟弟丹尼那里。于是当柏丽带着两个小女儿和马歇尔结婚，准备开始一段全新的生活时，她渐渐的发现了丈夫越来越多的黑暗情绪，并开始担忧丹尼可能以一种她无法理解的方式在影响着自己的丈夫。

但是新奥尔良塔罗牌占卜师口中不详的预兆究竟是什么？又是谁宣告柏丽会谋杀自己的丈夫？马尔昌兄弟是否和恶名昭著的“屠夫男孩”多重谋杀案有关联？马歇尔和他古怪的弟弟是否对柏丽隐瞒了一个黑暗的秘密？而这个秘密即将打碎她奢望已久的幸福……

About the book
In 1971, the state of Minnesota was rocked by the “Butcher Boy” incident, as coverage of a family brutally murdered by one of their own swept across newspapers and television screens nationwide.
Now, in present-day New Orleans, Polly Deschamps finds herself at yet another lonely crossroads in her life. No stranger to tragedy, Polly was a runaway at the age of fifteen, escaping a nightmarish Mississippi childhood.
Lonely, that is, until she encounters architect Marshall Marchand. Polly is immediately smitten. She finds him attractive, charming, and intelligent. Marshall, a lifelong bachelor, spends most of his time with his brother Danny. When Polly’s two young daughters from her previous marriage are likewise taken with Marshall, she marries him. However, as Polly begins to settle into her new life, she becomes uneasy about her husband’s increasing dark moods, fearing that Danny may be influencing Marshall in ways she cannot understand.
But what of the ominous prediction by a New Orleans tarot card reader, who proclaims that Polly will murder her husband? What, if any, is the Marchands’ connection to the infamous “Butcher Boy” multiple homicide? And could Marshall and his eccentric brother be keeping a dark secret from Polly, one that will shatter the happiness she has forever prayed for?
About the author:
Nevada Barr is an award-winning novelist and New York Times bestselling author. She has a growing number of Anna Pigeon mysteries to her credit as well as numerous other books, short stories, and articles. She currently resides in New Orleans with her husband, four magical cats, and two adorable dogs.
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